
Referat fra FAU-møte med 16. oktober 2023 kl. 1900 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
Tor Eide, Lina Henriksen, Kristoffer Evensen, Helga Kleivene Hagby, Jan Vidar R. Midtbø, Svein 
Atle W. Wilhelmsen, Ruth Skåre Grunnøy. 
 

Frafall:  
Birgitte Utskot 
 

Referent:  
Jan Vidar Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Diskusjon: Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte 
Diskusjon: Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Informasjon fra skolen 
 
Ruth Grunnøy informerte om status ved skolen. 
 

• Skolen har fortsatt et lite merforbruk, men det er på vei i riktig retning.  

• Det er vanskelig å få tak i kvalifiserte vikarer når folk er sykemeldte. Sykefraværet er pt 
på ca. 8%. 

• Biblioteket er utvidet med større utvalg av bøker. 

• Planleggingsdag, fredag 20. oktober: Personalet møtes på Fjære skole i forbindelse 
med Dysleksidagen 

• Skolen har 2 ganger i uken møte med kommunen angående ny skole. 
 

 

Åpen skole 
Diskusjon:  
Vi gjennomgikk de forskjellige ansvarsområdene til hvert trinn.  
 
 
Konklusjon:  



Vi har god kontroll på forberedelsene.  
 
 

Klage på SFO 
Diskusjon:  
Foreldrekontaktene på 2. trinn har levert inn en liste på 8 punkt med klager på SFO. Punktene 
går på forskjellige ting knyttet til de ansattes kontroll over barna, og opplegget på SFO. 
Opplevelsen av SFO blant FAU-representantene er variert. Vi ser alvorlig på klagen fra 2. trinn, 
og ønsker å se nærmere på hvordan vi kan samarbeide med SFO-ledelsen om å gjøre SFO 
bedre. 
 
 
Konklusjon: 
Leder for SFO, Eldbjørg Jansen, inviteres til neste FAU-møte. FAU ønsker en dialog om 
hvordan vi kan gjøre SFO bedre. Svein Atle snakker med foreldrekontaktene i 2. trinn, og ser 
om de har konkrete forslag til tiltak for å gjøre SFO bedre. 
 
 
 

Skolebåten Kjell 
Diskusjon:  
Stig Bendik Jacobsen (lærer ved Holviga Skole) informerte om skolebåten, og skolebåtens 
organisering. Den er i dag eid av en forening, og driftes av to lærere. Den ene læreren jobber 
ikke lenger ved Holviga Skole, og Stig Bendig står nå alene med ansvaret. Ønsket er at noen 
overtar driftsansvaret for båten. 
 
Konklusjon: 
FAU ser på skolebåten som et svært bra verktøy, og ønsker å jobbe for å beholde denne. Stig 
Henrik fortsetter å ha ansvaret for båten gjennom vinteren. I løpet av vinteren finner FAU nye 
ansvarlige, og en måte å organisere båten på slik at den fortsatt kan brukes av skolen. 
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